
Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 22. 3. 2017 

Místo: Sekretariát Jihomoravské a Zlínské florbalové unie, Vídeňská 9, Brno 639 00 

Začátek: ve 20:00 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Jan 

Šťastník, Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal Havelka 

 

Program jednání 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Výběr oddílů do PP6 – doporučení 
4) Materiály z komisí ČFbU 
5) Materiály z regionálních komisí 
6) Schůze s oddíly – návrhy systémů soutěží 
7) Regionální výběry – stav příprav 
8) Čerpání rozpočtu 2017 
9) ODM Brno 2017 
10) Rozvojový plán regionu 
11) Regionální VH 
12) Různé 

 

 

Bod 1) Jiří Matyáš přivítal všechny členy výkonného výboru. RVV se sešel v kompletním složení. Petr 

Šíma dále představil nového pracovníka sekretariátu Michala Havelku, který nastoupil na sekretariát 

k 1.březnu 2017. Michal Havelka se členům RVV krátce představil. RVV schválil program jednání. 

 

Bod 2) Petr Šíma konstatoval, že mezi jednáními RVV neproběhlo setkání regionálních sekretářů. 

Další setkání regionálních sekretářů proběhne 29.března 2017. Obdobně nemá RVV k dispozici ani 

nový zápis z VV ČFbU. 

 

Bod 3) Petr Šíma informoval RVV o stavu při výběru oddílů do programu podpory č.6 – Trenéři 

mládeže v kategorii I. Do programu se přihlásily 3 oddíly z Jihomoravského kraje: Bulldogs Brno, 

Hattrick Brno a Florbal Židenice, a dále 3 oddíly ze Zlínského kraje: Zlín Lions, Panthers Otrokovice, 

FBC SLOVÁCKO. Za region mohou být vybrány 4 oddíly. Přednostně mají být do programu zařazeny 

oddíly, které nebyly zařazeny v prvním běhu tohoto programu. 

 

V pondělí 20.března 2017 proběhlo v sídle regionálního sekretariátu hodnocení oddílů tříčlennou 

hodnotící komisí, ve které byli Jan Jirovský, Marek Chlumský a Jan Šťastník. Jan Šťastník krátce 

představil systém bodování oddílů, přičemž pro připuštění do programu bylo nutné získat alespoň nad 

40 bodů ze 60 možných bodů. Hodnotící komise zaslala informace na region o konečném obodování 

oddílů (FBC SLOVÁCKO získalo pod 40 bodů) i které oddíly figurovaly v programu minule a dále 

požádala o zaslání rozhodnutí RVV, které oddíly RVV doporučuje pro výběr do programu. 

 

Členové RVV poměrně dlouze diskutovali nad samotným PP6 a výběrem oddílů. RVV k situaci zaujal 

následující usnesení:  



- Členové RVV berou na vědomí zprávu výběrové komise. RVV nemá dostatek 
relevantních informací k posouzení připravenosti oddílů ke vstupu do PP6, proto 

RVV nezaujímá žádné doporučující stanovisko pro výběr oddílů do tohoto 
programu. 

Bod 4) Jan Stavělík oznámil, že budou zasílány zprávy z KRD předsedům regionálních KRD. Celostátní 

komise počítá se společným setkání s předsedy regionálních KRD pravděpodobně v červnu. 

 

Bod 5) Za regionální KRD přednesena připomínka Pavla Rochovanského, aby byly více trestány ty 

oddíly, které neplní povinnost mít vyškolené rozhodčí. Proběhla diskuze nad kvalitou, počtem i shánění 

rozhodčích.  

Navrhované možnosti: zvýšení pokuty pro oddíl za nesplněného rozhodčího, navýšení kvót rozhodčích 

za družstvo či počet družstev. Naopak neefektivní cíleně posílat neplnícím oddílům rozhodčí z větší 

vzdálenosti. Petr Šíma zjistí, jak fungují soutěže či delegování rozhodčích na soutěže přípravek 

v Praze. 

 

Za LK Petr Galasovský uvedl, že Vsetín podal na začátku března odvolání proti kontumacím ve 2.lize 

žen k ORK. V této chvíli se čeká na rozhodnutí ORK, soutěž je nyní už zápasově odehrána. 

Petr Galasovský dále navrhl od příští sezóny navýšení odměny rozhodčím ve 2.lize žen a v soutěži 

mužů shodně ze 200 Kč na 250 Kč. Obě soutěže se hrají 3x13 minut čistý čas, u mužů stejně jako o 

jednu úroveň vyšší soutěž. 

- RVV schvaluje navýšení odměny pro rozhodčí za jeden zápas v soutěži 2.liga žen a 
soutěži mužů ze 200 Kč na 250 Kč. 

Bod 6) Před jednáním RVV proběhla skoro dvouhodinová schůzka se zástupci oddílů nad systémem 

regionálních soutěží pro sezónu 2017/2018. Všichni členové RVV vyjma Jana Stavělíka i sekretáři Petr 

Šíma a Pavel Brückner na schůzce přítomni. Zúčastnění na této schůzce hodnotí setkání za přínosné. 

Nejvíce diskutována byla: 

- minipřípravka (nově připravovaná soutěž) => oddíly chtějí méně turnajů, menší hřiště, hru 

bez brankářů na malé branky 
- mladší žáci (družstvo odehraje 80 minut čistého času, časově dlouhé turnaje) => diskuze 

nad systémem soutěže (zkrácení hracího času zápasu, přechod na systém 2 utkání pro 
družstvo za turnaj dle starších žáků či jiné řešení) => oddíly nechtějí zkrácení hracího času 

zápasu; pokud změna systému soutěže, pak na model 3 utkání za turnaj v podobném hracím 

čase jako nyní, tedy 2x10 čistého času 
- starší žáci (návrh na systém 2 úrovní soutěže – liga a přebor – v kraji při dostatečném počtu 

přihlášených družstev s možností výběru úrovně – minimum 13 družstev a v jedné úrovni 
minimum 6 družstev; postup na MČR starších žáků možný pouze z vyšší úrovně soutěže) => 

návrh především pro Jihomoravský kraj, kde je aktuálně dostatek družstev (19 družstev 

v sezóně 16/17), oddíly jsou vesměs pro 
- dívčí soutěže => diskuze nad vytvářením dívčích soutěží v mladších kategoriích, zda má 

region dostatek družstev pro tyto soutěže 

Bod 7) Pavel Brückner informoval o regionálních výběrech. Proběhl trénink žákyň ve Zlínském kraji ve 

Starém Městě, podařilo se oproti prvnímu tréninku výrazně navýšit počet hráček na tréninku. Na 

začátek dubna naplánováno společné setkání žákyň a dorostenek obou krajů ve Slavkově u Brna. 

Starší žáci JM mají poslední dvě středy v březnu vždy jednu tréninkovou jednotku. Další tréninkové 

jednotky žáků a žákyň i dorostenek jsou v jednání na závěr dubna, případně začátek května. 

Mladší žáci mají domluvený závěrečný jednodenní turnaj v Ostravě na 20.května 2017, kde se setkají 

4 krajské výběry. 



Bod 8) V rozpočtu dochází ke zvýšení nákladů za nájem prostor. Souvisí s nájmem další místnosti i ve 

spojitosti s personálním rozšíření sekretariátu. Diskutován nákup medailí pro nejmladší kategorie. 

- RVV schválil nákup medailí pro přípravku a elévy 

Bod 9) Petr Šíma řeší haly v Brně pro ODM2017 – kontrola hal, měření. Haly musí být pro ODM čisté, 

bez reklam. Ve SH SportPoint na Střední 26 vyvěšeno velké množství bannerů. 

 

Bod 10) Schůzky s oddíly už probíhají individuálně nebo v rámci turnajů (např. při turnaj DDM 

v Kyjově). Diskuze nad dotací z MŠMT, kde stále teprve probíhají kontroly za rok 2016, odhad pro 

řešení nových žádostí pro rok 2017 se očekává nejdříve v květnu. 

 

Bod 11) Petr Šíma informuje o blížící se valné hromadě (3.května 2017), která je volební. Na přelomu 

března a dubna půjdou oddílům delegační lístky na regionální i celostátní valnou hromadu. Petr 

Galasovský oznámil RVV, že má zájem kandidovat na hejtmana za Jihomoravský kraj. 

 

Bod 12) Na závěr se členové RVV domluvili na termínu dalšího jednání RVV, které proběhne v pondělí 

24.dubna 2017 tradičně v Bučovicích. 

 

 

 

Konec: ve 22:00 

Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 

 

 

 


